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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Fajdo Begović (KLGB nositelj: Donald Blašković) je na 
2. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio 
vijećničko pitanje: 
 
„U naselju Vinež, njegovom gornjem dijelu veliki su problemi sa slivnim vodama. Prije nekoliko 

godina na jednom dijelu, kod dječjeg igrališta napravljen je upojni bunar i tamo donekle sve 

funkcionira kada su velike kiše. Problemi se javljaju na glavnoj cesti gdje se slivaju vode iz 

obližnjih Viškovića i sa glavne prometnice. Šahtovi postoje no vjerojatno su zatrpani smećem 

i materijalom. Može li se očekivati skora reakcija i rješavanje ovog problema za stanovnike 

gornjeg dijela Vineža?“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
 
„Problem oborinskih voda u naselju Vinež je stvarno velik. Razlog tome su velike slivne 
površine sa koje se voda slijeva na glavnu cestu. Problem se drastično povećao sa 
zatrpavanjem brojnih vrtača na potezu od Vineža prema upravnoj zgradi 1. Maja d.o.o. 
Trenutno smo u fazi izrade projekta ceste od Doma kulture prema novom vrtiću i Viškovićima 
koja bi trebala dobiti i oborinsku odvodnju koja će konačno završiti u vrtaču i upojni bunar iza 
parkirališta preko puta Doma kulture. Također je u planu da se paralelno s izgradnjom 
kanalizacije koja slijedi riješi i nekoliko kritičnih pozicija u samom naselju putem izgradnje 
upojnih bunara i odvođenja te oborinske vode na povoljne lokacije.“ 
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